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Besluitvorming 
Het college heeft op 07-12-2021 ingestemd met de DVO met aanvullende aanbiedingsbrief van HVC. 
Hiermee is besloten de DVO met HVC per 01-06-2022 in te laten gaan. Onderdeel van de toen 
gemaakte afspraken was dat: 
 

1. HVC de investering zou doen voor een nieuw Afvalbrengstation (ABS) 
2. HVC de investering zou doen voor de herhuisvesting van Stadswerk072 

 
Dit memo zal zich richten op punt 1 van deze afspraak. 
 
Kitmanstraat wordt Diamantweg 
De locatie van het ABS aan de Kitmanstraat wordt op verzoek van de gemeente vrijgemaakt voor 
woningbouw. HVC heeft onderzoek gedaan naar een nieuwe locatie en deze is gevonden op het 
terrein van de Boekelermeer aan de Diamantweg. De bouwwerkzaamheden zijn inmiddels gestart. De 
opening van het nieuwe ABS is voorzien op 01-11-2024.  
 
Basis ABS en ADA (Agenda Duurzaam Alkmaar) 
In de met HVC in 2021 vastgelegde afspraken staat dat HVC in principe een ‘basis’ ABS bouwt als 
vervanging van het huidige ABS. De kosten van het nieuwe basis ABS liggen per woonhuisaansluiting 
(WHA) wel hoger dan het oude ABS op de Kitmanstraat. Dit is omdat het nieuwe ABS een groter 
oppervlakte heeft. Voordeel hiervan is dat het nieuwe ABS ruimer is opgezet en alvast is ingericht op 
de toekomstige ontwikkelingen m.b.t. verwachte toename van aantal inwoners in Alkmaar.  
 
Parallel aan de besluitvorming over ADA is verkend of en zo ja op welke manier het ABS op de 
nieuwe locatie kan bijdragen aan de duurzaamheidsdoelstellingen van de gemeente. In de periode 
mei-juni 2023 hebben de gemeente en HVC hierover meerdere gesprekken gevoerd. Dit heeft geleid 
tot een document waarin de verschillende opties om meer circulair te worden zijn benoemd.  
 
In december 2023 hebben de gemeente en HVC het ambitieniveau voor het nieuwe ABS verhoogd. Er 
is afgesproken dat er een innamebalie komt op het nieuwe ABS met als doel om herbruikbare 
producten een 2e kans te geven. Dit doen we door ze samen met de kringloopwinkels als product 
opnieuw te laten gebruiken en niet als grondstof te recyclen. Dit heeft tevens een positief effect op het 
beter scheiden van grondstoffen. De innamebalie leidt tot structureel hogere kosten die binnen de 
begroting van ADA zullen worden opgevangen.  
 


